

Referat fra bestyrelsesmødet i afd. 607

Onsdag d.11. oktober.

1. Dirigent og referent. Søren og Annette
2. Godkendelse af sidste referat. Ok.
3. Nyt fra gårdrådet. Der sker ikke så meget lige nu, men nogle af vores borde og bænke er gået i stykker, dem reparerer vores egen snekker.
4. Nyt fra diverse udvalg. HP.4 Beboerne i T13 Rheeumpark og PAB afd. 8 har været til møde ang. Ned rivning af deres højhuse, der vil også snart være afhugning af betonskaller i vore højhuse. De grønne baner vil blive taget ned da de ikke er så pæne mere De 9. Kultur weekend. Vi deltager kun til og med næste år 2018 da der er sat penge af til det til næste år. Driftsgruppemøde. Vi har snakket om digitale pakeringstilladelser, men er blevet enig om at ud skyde det ind til vider.
5. Nyt fra inspektøren. Søfren og Michella har fået nye stillinger og ryger op på Nygårdsplad d. 1-11.
6. Dato for næste møde. D. 8-11-2017 kl. 17.00 på kontoret Hallingparken 7 stuen

Annette Jensen